
BESEDE IN DEJANJA
Problemska konferenca "

Kopica vprašanj
in problemov

V dvorani doma diužbenih organizacij
v Vodicah je bila 11. julija problemska
konferenca o aktualnih problemih KS Vo-
dice in KS Bukovica-Šenkov turn, ki so se
je udeležili tudi predsednik SO Šiška Franc
Dejak, sekretar OK ZKS Šiška Franc Hri-
bar, predsednik OK SZDL Šiška Stanko
Hvale in predsednik IS SO Šiška Jože Dim-
nik. .

• V več kot štiriurni razpravi so delegati
in družbenopolitični delavci obeh krajevnih
skupnosti s predstavniki občinske skupščine
anajizirali številne žgoče probleme, ki tarejo
krajane v teh dveh krajevnih skupnostih.

• Največji problem predstavlja neurejena
kanalizacija tako y Vodicah kot tudi ostalih
vaseh. Obstajajo sicer načrti, kako naj bi ta
problem rešili, vendar pa je tudi tukaj pro-
blem denar, ki ga ni.

• Precejšnjo pozornost so posvetili tudi
problemom kmetijstva, saj se v teh krajev-
nih skupnostih precej krajanov ukvarja z
živinorejo in poljedelstvom. V prihodnjih le-
tih naj bi mimo Vodic tekla avtomobilska
cesta iz tako imenovanega U programa, ki bo
nekatera kmetijska zemljišča uničila, po dru-
gi strani pa obstoječe komplekse razdelila v
dva dela.

• V Vodicah sicer imajo otroški vrtec, ki
pa deluje v neustreznih prostorih, poleg tega
pa je tudi premajhen. Zato bo nujno zgraditi
nov vrtec, hkrati pa bo treba zagotoviti sta-
novanja za pedagoške delavce, če naj bi se
v VVZ in osnovni šoli izognili veliki fluktu-
aciji pedagoških delavcev.

• Poseben problem predstavljajo v Vodi-
cah rekreacijske površine, ki jih praktično
ni. Zato bi končno morali začeti z ižgradnjo
rekreativnega športnega centra, vendar se
tudi tu vsa stvar ustavi pri denarju. Zemlji-
sče je že odkupljeno in urbanistično rezervi-
rano za rekreacijski center, denarja pa ni.
Edini rekreacijski center v teh dveh krajev-
nih skupnostih obstaja v Selu, vendar pa je
tam neurejeno vprašanje lastništva zemlji-
šča, na katerem so športni objekti.


